
1  

 

 

Protokół z XII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 30.04.2024 r 

 

Miejsce posiedzenia:  siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. 

Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.35 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XI posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu 

Dzielnicy Czechów Północny za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy 

Czechów Północny za rok 2023. 

6. Dyskusja na temat zmian dotyczących wyboru zadań do realizacji ze środków 

rezerwy celowej  i ewentualne podjęcie uchwały. 

7. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy 

Czechów Północny. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu 

uczestniczy 10 członków Rady Dzielnicy na 15, co stanowiło wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na posiedzenie gości z V Komisariatu Policji: 

asp. Krzysztof Kępę, (dzielnicowego, któremu podlega osiedle Paderewskiego) oraz asp. 
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Marcina Gzika (dzielnicowego, któremu podlega osiedle Choiny oraz część osiedla 

Szymanowskiego). 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są 

propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 10 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 20.03.2024. 

Głosowanie: 9 – za, 0 – przeciw, 1 – wstrzymujący się. 

 

Ad. 4) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do sprawozdania z działalności Zarządu 

Dzielnicy Czechów Północny za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. Piotr Zygan 

poinformował, że w dniu 24.04.2024 r. spotkała się Komisja Rewizyjna, która sporządziła 

wniosek o udzielenie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy. W tym czasie do posiedzenia 

dołączył kolejny członek Rady Dzielnicy Elżbieta Turska (liczba uczestniczących w 

posiedzeniu członków Rady zwiększyła się do 11). 

Elżbieta Gulańczyk poruszyła sprawę ciągłości sprawozdania. Nasza kadencja trwa od 

marca 2023 r. a sprawozdanie dotyczy całego 2023 r. - w tym również okresu kiedy 

funkcjonował jeszcze poprzedni Zarząd Dzielnicy. Jej zdaniem sprawozdanie powinno 

zawierać skład poprzedniego Zarządu. Zwróciła też uwagę, że w nazwie uchwały jest błąd 

- zamiast roku 2023 powinien być 2024. Ponadto zaproponowała aby w § 2 projektu 

uchwały Nr 22/XII/2024 wykreślić skrót „Ww.” 

Lucyna Więcierzewska popierając wniosek Elżbiety Gulańczyk stwierdziła, że poprzedni 

Zarząd podzielił część rezerwy celowej, dlatego tym bardziej powinien być wymieniony 

jego skład osobowy w sprawozdaniu. Piotr Zygan odczytał fragment sprawozdania 

zawierający informacje dotyczącą podziału środków z rezerwy celowej przez poprzedni 

Zarząd. 

Po dyskusji Piotr Zygan powiedział, że dopisze w sprawozdaniu zdanie, że od 1 stycznia 

2023 roku działał zarząd w innym składzie i wymieni te osoby. Po uwzględnieniu uwag 

pierwsze zdanie sprawozdania brzmi następująco: 
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„W okresie sprawozdawczym Zarząd Dzielnicy Czechów Północny działał w 

następujących składach osobowych: 

1) w okresie od 01.01.2023 r. do 17.04.2023 r.  

Piotr Zygan - Przewodniczący Zarządu 

Jakub Paruch - Zastępca Przewodniczącego Zarządu 

Anna Świetlicka - Sekretarz Zarządu 

Halina Warchocka - członek Zarządu 

Bartosz Niewiadomski - członek Zarządu 

2) w okresie od 18.04.2023 r. do 31.12.2023 r. 

Piotr Zygan - Przewodniczący Zarządu 

Jakub Paruch - Zastępca Przewodniczącego Zarządu 

Magdalena Szkodziak - Sekretarz Zarządu 

Elżbieta Turska - członek Zarządu 

Justyna Szabat - członek Zarządu” 

Ponadto zgodnie z propozycją Elżbiety Gulańczyk w § 2 uchwały Nr 22/XII/2024  

wykreślono skrót „Ww”. 

Po uwzględnieniu poprawek Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytała treść i poddała 

projekt uchwały Nr 22/XII/2024 pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 11 za, 0 - przeciw i 0 - wstrzymujących się. 

Przewodnicząca poinformowała, że Uchwała nr 22/XII/2024 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Czechów Północny za okres od 01.01.2023 

r. do 31.12.2023 r. została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 5) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytała treść i poddała projekt uchwały Nr 23/XII/2024 

pod głosowanie. 

Wynik głosowania: 11 za, 0 - przeciw i 0 - wstrzymujących się. 

Przewodnicząca poinformowała że Uchwała nr 23/XII/2024 w sprawie absolutorium dla 

Zarządu Dzielnicy Czechów Północny za rok 2023  została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos asp. Krzysztofowi Kępie oraz asp. Marcinowi 

Gzikowi z V Komisariatu Policji. Zaproszeni goście w skrócie przedstawili zakres swojej 

pracy. Elżbieta Gulańczyk zgłosiła problem częstych w ostatnim czasie włamań na terenie 

osiedla Choiny. Arkadiusz Ligęza zwrócił uwagę na problem nielegalnych graficiarzy.      

Piotr Zygan poruszył problem siłowni pod chmurką znajdującej się pomiędzy ulicami 

Symfoniczną a Paryską. W okresie wiosenno-letnim wieczorami przesiaduje tam młodzież 

pijąca alkohol, która zachowuje się bardzo głośno do późnych godzin nocnych. 

 

Ad.6) 

Posiedzenie opuścił członek Rady Dzielnicy Piotr Sulowski. 

Piotr Zygan poinformował, że pan dyrektor Arkadiusz Nahuluk z Wydziału 

Gospodarowania Mieniem nie wyraził ostatecznie zgody na ogrodzenie działek przy 

ulicach Gołębiewskiego i Raginisa. Poinformował również, że Środowiskowe Centrum 

Seniorów działające w Szkole Podstawowej Nr 43, które wnioskowało do Rady Dzielnicy o 

dofinansowanie postawienia ścianki działowej, prowadzone jest przez jednostkę miejską o 

nazwie Zespół Ośrodków Wsparcia. Niestety na 2 dni przed posiedzeniem Rady, pani 

Anna Walczak dyrektor Zespołu Ośrodków Wsparcia poinformowała, że nie 

wygospodarowała pozostałych środków potrzebnych do postawienia ścianki. Mając na 

uwadze zaistniałą sytuację, pani dyrektor stwierdziła, że wycofuje wniosek o 

dofinansowanie. W związku z tym, iż Zarząd nie zdążył przygotować dla Rady nowych 

propozycji, Piotr Zygan poinformował, że decyzję o przeznaczeniu pozostałych 11 000 zł z 

rezerwy celowej podejmiemy na następnym posiedzeniu Rady. Poprosił członków Rady 

Dzielnicy o przekazanie na e-mail propozycji wykorzystania środków z rezerwy celowej w 

pozostałej kwocie, z zaznaczeniem, że rezerwa musi być wykorzystana do końca roku 

kalendarzowego. 

Pani Elżbieta Gulańczyk zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego zaopiniowania projektów do Budżetu Obywatelskiego na rok 2025. 

Przewodnicząca Małgorzata Wielgosz poddała pod głosowanie wniosek Elżbiety 

Gulańczyk o dodanie punktu 7 do porządku obrad w brzmieniu „Zaopiniowanie wniosków 

do Budżetu Obywatelskiego na 2025 rok”. 

W głosowaniu brało udział 9 osób w związku z tym, głosowanie było następujące: 

9 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
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3. Zatwierdzenie protokołu z XI posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu 

Dzielnicy Czechów Północny za okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie absolutorium dla Zarządu Dzielnicy 

Czechów Północny za rok 2023. 

6. Dyskusja na temat zmian dotyczących wyboru zadań do realizacji ze środków 

rezerwy celowej  i ewentualne podjęcie uchwały. 

7. Zaopiniowanie wniosków do Budżetu Obywatelskiego na 2025 rok. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 7) 

Piotr Zygan poprosił Radę Dzielnicy o krótką przerwę. Przewodnicząca Rady Małgorzata 

Wielgosz ogłosiła przerwę, w trakcie której Piotr Zygan przygotował niezbędne materiały. 

Po krótkiej dyskusji stwierdzono, że każdy członek Rady ma takie samo stanowisko na 

temat zgłoszonych wniosków do Budżetu Obywatelskiego na 2025 rok. Elżbieta 

Gulańczyk zgłosiła wniosek o głosowanie nad wszystkimi projektami jednocześnie. Nikt z 

obecnych członków Rady nie zgłaszał sprzeciwu, w związku z tym Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie zaopiniowanie wszystkich wniosków jednocześnie. 

Głosowanie: 10 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Wszystkie wnioski zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

Ad. 8) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) poinformowała, że każdy członek Rady będzie miał założony adres poczty 

elektronicznej w domenie Gminy Lublin – lublin.eu. ze względu na RODO. Najwyższa Izba 

Kontroli po dokonaniu kontroli stwierdziła, że nie możemy posługiwać się prywatnymi e-

mailami, 

b) w dniu 26.04.2024 r. uczestniczyła w debacie edukacyjnej dotyczącej bezpieczeństwa 

mieszkańców z rejonu V Komisariatu Policji w Lublinie. Celem debaty było podsumowanie 

działań podjętych przez Komisariat na rzecz bezpieczeństwa oraz rozwiązywania 
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problemów uciążliwych dla społeczeństwa. Przekazano również informacje nt. Krajowej 

Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa, 

c) poinformowała, że trwa plebiscyt Super Dzielnicowy 2024 i każdy mieszkaniec może 

oddać swój głos do końca kwietnia br. w ramach akcji społecznej "DzielnicaBEZstrachu". 

Super Dzielnicowy 2024 oprócz tytułu otrzyma również rolę w serialu "Dzielnica strachu" 

oraz 2 tys. zł, a głosujący mogą zdobyć 5x1000 zł, 

d) 26.04.2024 r. uczestniczyła w spotkaniu konsultacyjnym dotyczącym wypracowania 

Strategii Kultury Lublin 2030+. 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) uzyskał informację z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej UM Lublin, że nie 

posiadają środków na wykonanie miejsc parkingowych pomiędzy budynkami przy ulicach 

Rogera i Noskowskiego, 

b) spotkał się kolejny raz z mieszkańcami ulicy Dereckiego i po spotkaniu skierował 

ponownie pismo do Urzędu Miasta Lublin z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu na tej 

ulicy, 

c) poinformował, że zostały uruchomione środki z rezerwy celowej na bieg, festyn i 

spektakl, 

d) poinformował, że zmarła pani dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 43 Elżbieta Pieczonka, 

e) krótko omówił ofertę firmy Park Fantasy, którą Zarząd Dzielnicy najprawdopodobniej 

wybierze do obsługi festynu, 

f) odczytał pismo od Sekretarza Miasta Lublin dotyczące kontroli NIK, 

g) odczytał pismo informacyjne, że zaprzysiężenie nowej Rady Miasta Lublin odbędzie się 

7 maja o godz. 10:00. 

 

Ad. 9) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Turska zgłosiła wniosek aby odpowiedzieć na pismo 

Parafii pw. Świętej Jadwigi Królowej dotyczące dofinansowania festynu parafialnego. 

 

Ad. 10) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i 

zamknęła posiedzenie o godz. 20:17. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 
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Podpis sporządzającego protokół:       

Magdalena Szkodziak /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. Uchwała nr 22/XII/2024 

3. Uchwała nr 23/XII/2024 

 

 

       

      Protokół zatwierdzony w dniu 22 maja 2024 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                               (po zatwierdzeniu protokołu) 

 

Małgorzata Wielgosz /-/ 


